

中国机电一体化技术应用协会

中机电协〔2024〕第26号

关于延期举办“第20届国际现代工厂/过程自动化技术与装备展览会（FA/PA 2024）”的通知

各参展商、广大观众及合作伙伴：

因工作计划调整，本着对参展商负责、给广大观众呈现一场全新的智造技术盛会，经研究决定，第20届国际现代工厂/过程自动化技术与装备展览会（FA/PA 2024）将延期至2025年4月举办，展会同期拟举办的会议论坛活动一并顺延。

展会的招展工作和有关征集工作不变，将继续稳步推进。由此带来的不便敬请谅解。

特此通知。

中国机电一体化技术应用协会
2024年5月8日

NOTICE

Exhibitors, Visitors and Partners,

Due to work plan adjustments, and to ensure the Exhibition effect, the 20th International Modern Factory/Process Automation Technology and Equipment Exhibition (FA/PA 2024) has been postponed to April 2025. Concurrently, the conference and forum activities scheduled for the exhibition period will also be postponed.

The exhibition's recruitment and solicitation efforts remain unchanged and will continue to progress steadily. We apologize for any inconvenience this may cause.

This notice is hereby issued.

Secretary general



China Association for the Application of Mechatronics Technology
May 8, 2024